
2020年1月5日（星期日）

20202020年年11月月55日日（（星期日星期日））

2020年1月5日（星期日）

A3 ■責任編輯：甄智曄止止暴暴制制亂亂

「黃絲」把口就話要
「救救孩子」，事實就專
呃細路，推佢哋去前線做
童兵、擋箭牌、揹重罪。
一路借賣武裝畀「義士」

發大財嘅「國難士多」，就喺fb分享咗3幅
佢哋同的12歲、13歲嘅學童「做買賣」嘅
對話截圖，裡面提到啲𡃁 仔原來好辛苦咁
儲錢搵佢哋買裝備，「國難士多」話會
「好型」咁免費送裝備畀啲𡃁 仔，叮囑啲
「童兵」要上齊裝為自由而戰，仲要話世
上雖然沒有從天而降嘅英雄，但有12歲嘅
𡃁 仔挺身而出咁話。12歲都唔放過咁離
譜，有唔少仲有啲人性嘅自己人盲睇唔過
眼，紛紛大叫「心痛」，又留言求求國難
唔好叫啲𡃁 仔出去前線「勇武」。
睇返的留言都幾反智，啲黃絲保護孩子
嘅方法，可能係好似網友「Dick Lee」咁
「錢PM我，我畀正價。裝備畀佢！我吾
（唔）想佢無裝備走到咁前」，乜唔係應
該叫啲細路返屋企至啱咩？

有黃絲求放過細路
有網友則鬧爆「國難士多」不負責任，
好似「Wing Yee Ho」就話「咁如果個細
路因為有佢哋的好嘅裝備衝上去，最後死
咗，咁國難五金係做好事定壞事。」又質
問：「如果有其他12歲細路睇咗依（）
個post，覺得自己都要出去，結果俾人拉
咗，咁國難五金使唔使負責任？」
「Wong Kwong Yiu Aric」亦狠批班無

人性嘅「手足」，「如果勸個細路唔好上
前線係偽善，咁呢個世界都唔會有善良的
人，因為你冇為個細路着想。出嚟抗爭的
應該係想守護下一代的成年人！」
其實，呢次佢哋講到要送「齊裝」畀班

身心都未成熟嘅𡃁 仔上去「勇武」，輕則
可能令佢哋荒廢學業，重則隨時要留案
底、坐監，又可能因為模仿前線嘅暴行，
喺學校欺凌同學，甚至就此無咗同情心，
大個咗仲要做賊𠻹。唔少仲有少少人性嘅
「黃絲」都「心痛」，紛紛懇求「國難士
多」放過班細路。
「Michael Wong 」就覺得呢啲責任應該

「交比（畀）我哋大哥哥」，唔少「手
足」留言認同。「Joe Kwong」亦睇唔過眼
話：「求求你，如果見小朋友咁細，請叫
佢唔好出去，叫佢哋一定要平安長大，學
好外語，學好IT，強身健體，佢哋唔洗
（使）靠武力，用腦力都會贏架（㗎），
我哋好需要佢哋平安長大。」
其實泛暴派咁樣「害死孩子」認真無

恥，家就算係戰爭都已經唔可以用「童
兵」。1949年嘅日內瓦公約都訂明咗國際
公認嘅人道主義，「使用童兵」罪指的是
「參與武裝衝突」，即唔止包括「直接參

與戰鬥」，仲包括利用兒童做誘餌、信
差、哨兵，亦禁止利用兒童向前線運送補
給品。

被爆黑箱營運 基金流向不明
前日更有「國難士多」嘅前員工「毒×
狗公」喺連登開帖爆料，話國難老闆李政
熙嘅營運方式大有問題，無論正價同學生
價都有利潤，又爆佢哋「私鳥gay（基）
金」嘅金錢去向不明，明顯同「黃絲」所
謂「不計成本支援抗爭者」嘅初心完全背
道而馳，使好多「同事」都已經係十一月
尾離開咁話。
其實班「黃絲」唔識諗，買齊裝備令自
己完全唔驚食TG，只會迫自己留喺狂扔汽
油彈嘅前線。一場可以和平的示威，只會
因為人人齊裝而變成「勇武」。「國難士
多」只係打住賣裝備「保護手足」嘅招
牌，食「人血饅頭」嚟「發大財」。

■香港文匯報記者 黃書蘭

「國難士多」派裝備 煽12歲童做「勇武」

香港文匯報訊 葵青區議會下周二舉行首次
會議，會前泛暴派透過所謂「初選」決定分別
由民主黨單仲偕及「葵青傳承」張文龍出任
正、副主席。有區議員更預告，會議上將提出
多項政治訴求，要求特區政府回應，貫徹過去
一周西貢、中西區區議會泛暴派議員把民生議
題「擺歪」，只顧玩弄政治議題的操作。
葵青區議會下周二將選出正、副主席。單仲

偕、張文龍在泛暴派佔多數議席情況下已被「內
定」為正副主席。據了解，會議當日泛暴派會提

出三項動議，包括「要求政府落實五大訴求」、
「強烈譴責警方在葵青區的警暴問題」，以及「要
求問責官員下台及解散行政會議」。
他們又會就所謂的「犧牲者」進行默哀及唱

反修例歌曲，把區議會當作宣示個人政治主張
的場所。另外，他們又擬修改多項會議常規，
包括取消授權票、進行視像直播、取消增選委
員等，貫徹其他兩個區議會做法。至於各議員
辦事處亦會優先聘請一眾「亂港暴徒」，以公
帑養活亂港者。

香港文匯報訊（記者 葛婷）黑衣魔上月
28日在上水廣場參與針對遊客的所謂「北
區和你shop」行動，不斷滋擾商戶及購物
的遊客。警方在驅散行動中拘捕多人，其
中一名19歲無業青年涉嫌腳踢及拉扯女途
人的行李箱，被控一項「公眾地方內擾亂
秩序行為」罪，昨被押解沙田裁判法院提

堂，暫時毋須答辯，獲准保釋至下月28日
再提訊，惟期間不得離境及須守宵禁令和
禁足令。
被告曹禮然（19歲），報稱無業，被控

去年12月28日在上水廣場2樓行人天橋腳
踢及拉扯一名女子的行李箱，相當可能導
致社會安寧破壞。

控方申請將案押後，以便警方作進一步
調查，同時不反對被告保釋，但希望法庭
頒令被告須遵守宵禁令、不可離港及禁足
上水廣場等保釋條件。但辯方則強調有關
控罪並不嚴重，禁止離港令及宵禁令屬不
合比例。署理主任裁判官高偉雄經考慮
後，批准被告以3,000元保釋至下月28日再
提訊，候訊期間不得離港、須遵守每晚11
至翌日早上7時的宵禁令、禁足涉案商場，
以及每周須到上水警署報到一次。

無業青涉踢篋 禁足上水廣場

「內定」正副主席
弄政「擺歪」民生

香港文匯報訊（記者 黃書蘭）黑色
暴力意圖在全港滅聲，不少發聲譴責
暴徒惡行的市民及商舖被「私了」或
「裝修」。藝人楊明因為曾發表支持
警察止暴制亂的言論，其位於灣仔軒
尼詩道的燉湯店短時間內遭受暴徒破
壞，然而他堅持向暴力說不，強調
「生意沒了可以隨時再做，但人性沒
了卻不知怎樣找回來」、「就算做乞
丐也不會妥協」。楊明女友莊思明昨
日在社交網站上載了燉湯店前有市民
大排長龍的照片：「多謝大家嘅支
持，我會盡量叫廚房整多啲，希望可
以整多啲數量，唔使太快賣晒，多謝
各位幫忙免費宣傳嘅人。」
楊明一直反暴力，因此受到黑衣魔
和泛暴派的針對。此前，有網友上傳
了無綫劇集《機場特警》台前幕後的
WhatsApp 群組對話截圖，顯示一個名
為「M.Y」的用戶在一條名為「示威者挖
磚頭，遭四五人圍攻搶手機短片」的
新聞後，留言：「佢老×成班癲×咗。」
被指與「M.Y」有關的楊明，當時在

接受傳媒訪問時表示：「其實我從來
都冇評論過一啲和平嘅示威者，可能
有啲人想斷章取義，將標題同埋我所
講嘅嘢夾埋一齊。我重申一次，我鬧
嘅只係鬧我上面條片，挖磚、鬧記
者、兇記者嗰啲人。我立場就係和
平，反暴力就係咁簡單，希望大家都
平平安安最緊要。」
去年11月，楊明被拍得在觀塘工業

區清理黑衣魔遺下的路障。他事後接

受網媒訪問時說：「如果無人幫手清
一清，就無人會行到囉！自己做到幾
多就幾多！」
事件發生後，他旗下的4間燉湯店生

意額下跌兩三成，但他並未屈服，更於
上月與女友莊思明、曹永廉、姚瑩瑩等
到警總送暖。其後，他位於灣仔的分店
在多次的大型示威遊行中受到惡意破
壞，店舖門口被人塗鴉、閉路電視被
損，職員亦收到恐嚇電話，而網上亦出
現很多恐嚇評論及惡意中傷。
面對巨大壓力，楊明日前在與朋友

的通訊中表示：「希望所有員工都不
用提心吊膽地上下班。本店是服務市
民的地方，不是表達政見的地方。」
他又堅持支持警方，強調生意沒了可
以隨時再做，但人性沒了卻不知怎樣
找回來，因此「就算做乞丐也不會妥
協，永遠支持香港警察」。

特區政府邀請新任區議員出席由

政務司司長張建宗主持的簡介會，

惟多區泛暴派區議員先後發表聯署

聲明，聲稱因是次會面屬「毫無誠

意的政治騷」而拒絕參加。張建宗

表示，簡介會是區議會換屆後的慣

常做法，將介紹整個區議會的運

作、地區與不同政府部門的關係

等，並探討雙方未來的合作空間。

建制派政界人士在接受香港文匯報

訪問時強調，區議員是政府與市民

之間的橋樑，但眾泛暴派區議員仍

不改「拒絕溝通、政治行先」的姿

態，難以想像未來四年如何靠他們

解決市民求助、爭取福祉。

泛暴杯葛簡介會 擺款掩無能
借口高官唔落區拒溝通 自曝不諳機制輕忽區務

■香港文匯報記者 杜思文

包括元朗、黃大仙、觀塘、油尖旺、
中西、大埔區等多區泛暴派區議員

先後發表聲明，拒絕出席簡介會。公民
黨昨日宣佈全黨區議員將拒絕出席，民
主黨、民協亦發表聲明稱將杯葛會面，
又稱落選的建制派議員獲行政長官會
見，但新當選的區議員「只能」與政務
司司長會面，認為政府做法是「漠視民
意」。

官員落區機制 毋須爭取
中西區區議會前副主席、民建聯副主
席陳學鋒直言，泛暴派區議員高調表態
不出席簡介會才是做「公關騷」。區議
會是解決民生問題的平台，不是政治表
態的場所。「如果區議員連了解政府部

門與地區關係這一最基本的工作都不
做，甚至拒絕與政府合作，以後將怎樣
幫助居民爭取福利和解決求助？」
他指出，泛暴派區議員藉機「要求」
張建宗落區聽民意，正正體現了其不了
解區議會的運作方式，過去幾屆區議
會，各司局長及特首都曾多次落區，尤
其在此次換屆後，特區政府亦已要求各
司局長落區聽民意，這是早已存在的機
制，不需「爭取」。
工聯會立法會議員陸頌雄亦譴責泛暴
派區議員不改本性、不尊重規則。他直
言，很多市民都擔心由泛暴派主導的區
議會，在未來幾年的地區行政只會一事
無成。
他表示，是次泛暴派區議員不去簡介

會是「擺姿態」，就算去到也是「做
騷」，若其繼續這種政治先行、拒絕溝
通的做法，在未來的四年中，很難將民
生工作擺在首位。

不諳對口部門 難做好橋樑
觀塘區區議員、民建聯副秘書長顏汶

羽指出，簡介會的目的是介紹政府的分
工、職能以及區議員的職責，幫助新當
選的區議員更好處理居民求助，準確找
到民生問題對接的相關政府部門，而不
是就具體政策或議案與區議員進行對話
和交談。
他指，區議員是政府與市民之間的橋

樑，如果連政府部門的分工和職能都不
了解，難以做好橋樑的角色。
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■楊明表明堅定支持警察。

■「國難士多」圖煽動12歲細路暴衝。 fb截圖

■■燉湯店大排長龍燉湯店大排長龍。。

■泛暴派圖借公帑養活亂
港暴徒。■■圖為市民清理泛暴派遺下的路障圖為市民清理泛暴派遺下的路障。。
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